

# Moondyne Run

## 2021 SSB

### Semillion - Sauv Blanc



*Robert & Donna Cornect Vignerons*

*750 ml - 12.5 % alcohol/vol - 7.5 standard drinks*

# Moondyne Run 2021 – Trois Cat GSM

*Robert & Donna Cornect Vignerons*



*750 ml - 13.5% alcohol/vol - 8.3 standard drinks*

# Moondyne Run 2021

## Petite Church bleue Chardonnay



*Robert & Donna Cornect Vignerons*

*750 ml - 12.5 % alcohol/vol 7.5 standard drinks*

*Set in the granite hills of the Avon Valley frequented by bush ranger Moondyne Joe, this boutique vineyard creates a Rhône Valley style blend of Shiraz, Grenache and Mourvedre grapes.*

*Produit en Australie Occidentale, dans les collines granitiques de la vallée d'Avon, gardés par le bandit Moondyne Joe, le vin de la maison Moondyne Run est issu d'un mélange de cépages noirs Syrah, Grenache et Mourvedre, typiques des vignobles de la vallée du Rhône. The resulting GSM blend aged in new french oak is spicy, intense and compliments sunday roast or curry dishes.*

**Moondyne Run Vineyard  
61 Moondyne Rd, Mokine - WA  
Tastings by appointment: 04000 50438**

*Set in the granite hills of the Avon Valley frequented by bush ranger Moondyne Joe, this boutique vineyard creates a smooth burgundy style Chardonnay*

*Produit en Australie Occidentale, dans les collines granitiques de la vallée d'Avon, gardés par le bandit Moondyne Joe, le vin de la maison Moondyne Run est issu d'un cépage Chardonnay, typiques des vignobles de la région bourgogne*

*With a secondary malolactic fermentation, bâtonnage and resting in new french oak for 18 months, the resulting buttery Chardonnay suits seafood or creamy sauce based dishes.*

*Moondyne Run Vineyard  
61 Moondyne Rd, Mokine - WA  
Tastings by appointment: 04000 50438*